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De som møtte: Joar Tolpinrud, Kåre Peder Rasmushaugen, Tor Dalevold, Ole P. Haugen, 

Roger Andersen, Svein Erik Ruud, John Nygård, Terje Normann 

 

Sak 58/16: Referat fra styremøte den 11.10.16.  

 Sak 53/16: Kommunen vil ikke gi oss kompensasjon for sykling i vårt jaktterreng. Vi 

ønsker å henge opp plakater der det står at det pågår jakt i området. 

 Skylagring. Nes JFF går inn for at vi prøver å opprette en «OneDrive» hos Microsoft. 

Sekretæren undersøker dette nærmere. 

 Smspass, jakt- og fiskekort på nett. Jaktgruppa og fiskegruppa må sette opp regler for 

kortsalg og andre ting. F.eks. har søker betalt jegeravgift, sauereinhetssertififikat og 

skyteprøve. Forskjellig tidspunkt for kjøp av jaktkort (de med dugnad kan kjøpe før 

andre). Flere spørsmål mottas med takk. 

 Regler for storviltjakt kommer som egen sak. 

 Tor hadde spørsmål om utgifter/inntekter da mange inn/ut ikke er merket godt nok. 

 Betaling på skytebanen: Tor undersøker med skytterlaget der de har en løsning med 

Mcash. 

 Det var ellers ingen merknader til referatet. 

Sak 59/16: Storviltjakt, regler.  

 Reglene er vedtatt og de ligger som vedlegg til referatet. 

Sak 60/16: Diverse.  

 Vi sier «ja» til at isbanekjørerne kan bruke parkeringsplassen vår ved skytebanen og 

de kan få bruke bua på banen til «varmebu» mot at de betaler for strøm til 

oppvarming/lys. Brøyting av veien og plassen må de ordne selv. 

 Neste styremøte tirsdag 13.12.16, blir på Thoen med julemat og drikke. 

 Årsmøtet blir 10.02.17. Saker til årsmøter må være inne til den 10.01.17. 

 

  

 

Ref. 

 

Terje Normann 


